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Abstract (en)
The sound-absorbing absorption element has a baseplate from glass, which has a micro slot with a width between 0.05 and 1 millimeter, particularly
between 0.1 and 0.9 millimeter. The micro slot is formed by an open surface particularly from 0.8 to 18 percent related to a surface of the baseplate.
The micro slot concentrates multiple uneven micro slots in the baseplate that is distributed in individual ranges of the baseplate. An independent
claim is also included for a method for production of sound-absorbing absorbent element.

Abstract (de)
Es wird ein schallabsorbierendes Absorptionselement mit einer Grundplatte aus Glas vorgeschlagen, das mindestens einen Mikroschlitz mit
einer Breite zwischen 0.1 und 1 mm aufweist, der die Grundplatte durchsetzt, wobei durch den mindestens einen Mikroschlitz eine offene Fläche
von 0.8 bis 4 % bezogen auf eine erste Oberfläche der Grundplatte gebildet ist. Die neuen mit Mikroschlitzen versehenen schallabsorbierenden
Absorptionselemente ermöglichen es, Glas als Werkstoff für Akustikelemente im Baubereich zur Verfügung zu stellen.
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